
Slovenská zubná lekárka: „Nechápem, prečo
by som mala odmietať ľudí, ktorí sa
dobrovoľne rozhodli očkovanie nepodstúpiť.
Ja nie som politik, ja som lekár,“
- CZ24 News | 21. srpna 2021

SLOVENSKO: Vraví sa, že jedna lastovička leto nerobí. V súčasnej dobe však minimálne
dodá nádej a vráti vieru v zdravý rozum. Za takúto lastovičku môžeme pokladať aj zubárku
z Dubnice nad Váhom, ktorá vyhlásila, že ona pacientov diskriminovať nemieni

Zubná lekára MUDr. Andrea Gáži by mohla ísť príkladom nie jednému svojmu kolegovi. Na sociálnej
sieti sa vyjadrila, že nemieni diskriminovať pacientov na základe očkovania alebo iných kritérií.

„V našej ambulancii ošetrujeme aj naďalej očkovaných, neočkovaných,
testovaných, netestovaných, s rúškom, bez rúška…. Na základe Hippokratovej
prísahy nikdy diskriminovať ľudí nebudeme!!!“ napísala.

Uvedomuje si pri tom, že téma koronavírusu je kontroverznou témou, ktorá vždy dokáže rozprúdiť
veľkú debatu. Tým, ktorí jej postoj chápu ďakuje. Ostatným odkázala, že je lekárkou pre všetkých ľudí
bez rozdielu. Počas 25 rokov praxe už ošetrovala rôznych pacientov, aj takých, ktorých sa jej
kolegovia báli. Nezľakla sa hepatitídy ani vírusu HIV. V jej ambulancii sa pacienti nestretávajú, stále
si ich objednáva na presný čas.

„Nechápem, prečo by som mala odmietať ľudí, ktorí sa dobrovoľne rozhodli
očkovanie nepodstúpiť. Ja nie som politik, ja som lekár,“ krúti hlavou lekárka.

Tiež pripomína veľmi dôležitý aspekt, na ktorý už mnohí lekári asi zabudli.

„Keď pochopíme, že psychika je základ nášho zdravia, tak budeme zdravšia a
šťastnejšia spoločnosť,“ dodala na záver Andrea Gáži.
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